
   

                                 

Notulen MR   
woensdag 17-05-2023   20.00-21.40  
Locatie: Online  
   

Deelnemers: Inez, Margriet, Anne, Carolien, Marcel, Priscilla, Charlotte, Baukje  
Afwezig: Priscilla en Diana met kennisgeving  
  
Welkom  
Voorzitter: Baukje  
Notulist: Anne   
  
Notulen 17-04-2023 goedkeuren  
De notulen zijn goedgekeurd.  
  
Actielijst (en besluitenlijst) doornemen 
De lijst is doorgenomen.  
  
Mededelingen 
Werkverdelingsplan is in het team besproken. Reacties worden besproken en opgenomen in 
plan voor komend schooljaar. 
Aansturen preventiemedewerkers werd gedaan door Lennart, wie dat gaat doen is nog niet 
duidelijk. 
Werkzaamheden Breedzaam nog geen nieuws over.  
IB Rietvink; nieuwe locatieleider start per 1 juni. Juliette is gevraagd de IB taken over te 
nemen tot de zomervakantie. Daarnaast kan Juliette in die tijd Sharon inwerken. Het is de 
bedoeling dat Sharon het gezicht van de school wordt. Er is PCPO-breed een vacature uit 
gegaan voor IB’er.  
Vanuit de Gemeente Breda wordt aangegeven dat er weer ‘nieuwkomers’ zullen komen. 
Deze zullen op meerdere locaties van PCPO moeten worden opgevangen. De vraag is dan 
ook aan leerkrachten om zich te gaan scholen aan NT2 onderwijs. Inez ziet in de belasting 
van het onderwijs wel zorg, ook gezien de schaarste op de arbeidsmarkt. Er zal ook gekeken 
moeten worden naar huisvesting. Hier ligt een grote uitdaging.  
Team-trots; bedoeld voor kinderen die praktisch begaafd zijn. Dit is opgestart in cluster Vijf 
Eiken/Anspach door o.a. Daniëlle Wijbrandi. In het nieuwe schooljaar zal er gekeken worden 
naar Team-trots in Breda.  
Explora Breda; de rust is weer wedergekeerd en met de leerkracht die er nu staat loopt het 
goed. 
Resultaten eind-cito zijn binnen. Rietvink heeft een schoolresultaat van 540. Dit is erg netjes 
ten aanzien van afgelopen jaren op de Rietvink. De Visser heeft een schoolresultaat van 
539.4.  
 

AGENDAPUNT 1: AGENDAPUNT 1: Vakantieregeling en studiedagen  
Diana heeft twee punten doorgemaild. Ten eerste of de data van de meivakantie aangepast 
kunnen worden, dit kan niet worden aangepast. En of de lente wandeling niet kan worden 



samengevoegd met de avond-vierdaagse. Dit is voor kleine kinderen erg vermoeiend. Baukje 
heeft dit doorgestuurd naar NMT stuurgroep. 
 
AGENDAPUNT 2: vaststellen vrijwillige ouderbijdrage 2022/2023 Rietvink 
De ouderbijdrage blijft hetzelfde.  
 

AGENDAPUNT 3: Formatieplan; invulling formatie en evt procedure W&S 

Vraag blijft of hier vertrouwelijk mee omgegaan kan worden. Vacature HB-onderwijs op de 
Rietvink zal wellicht opgevuld worden door de persoon die dit nu op zich neemt. Er volgt ook 
een overzicht van collega’s die verschillende ateliers gaan geven.  
 

AGENDAPUNT 4: Concept schoolgids 2023/2024  

Er zijn geen grote veranderingen aangepast, alle data moeten nog worden aangepast. Hij 
komt ook volgende vergadering nog op de agenda.  

 
AGENDAPUNT 5: Aftreedschema MR 

Anne treed per volgend schooljaar af. Deelname is voor haar nu niet te combineren met de 
drie kleine kinderen thuis en staat haar plaats graag af aan iemand die er meer tijd en 
energie voor kan vinden. Zij kan nog geen nieuw persoon aandragen. Inez zal dit ook 
meenemen in de taakbeleid gesprekken.  
Charlotte zal in Goes gaan werken en daarom de MR ook verlaten. Zij weet dat Laura 
enthousiast is om deel te nemen, zij gaat echter wel met zwangerschapsverlof. Wellicht 
daarna.  
Inez vraagt zich af of collega’s ook alleen online deel mogen nemen. Dit zal de drempel om 
deel te nemen aan de MR kleiner maken. De afspraak is om dit om en om te doen; dus één 
keer online en daarna weer op locatie. 
Baukje verlengt haar termijn in de MR nog een keer.  

  
Nieuws vanuit de GMR door Baukje   
Dit gaat naar de volgende keer, deze vindt maandag plaats. 
 

Rondvraag  
Carolien vraagt of er beleid is rondom traktaties op school. Het valt ouders op dat er 
veel zoete traktaties rondgaan. De vraag is of er überhaupt nog getrakteerd moet 
worden of dat er over gegaan moet worden op een leuke activiteit waarbij de jarige in 
het zonnetje staat. Inez is hier een aantal jaar geleden al eens voor in de bres 
gesprongen, maar dit leverde veel weerstand en discussie op. Ze is wel bereid dit 
weer aan te halen bij een klankbord overleg.  
  
  
  
   
   
  

  

   
    
  
 


